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Θέμα: Αίτημα ενίσχυσης ερασιτεχνικών αθλητικών σωματείων 
Δωδεκανήσου 

Αξιότιμε κ. Υφυπουργέ 

Τα ερασιτεχνικά σωματεία στα νησιά έχουν να αντιμετωπίσουν εκτός των άλλων το 
αυξημένο κόστος μετακινήσεων (πλοίο ή αεροπλάνο) από νησί σε νησί που καθιστούν 
αρκετές φορές την πραγματοποίηση ενός αγώνα αδύνατη λόγω οικονομικών δυσκολιών .  

Γίνεται αντιληπτό ότι  στα κριτήρια των επιχορηγήσεων πρέπει να λαμβάνονται υπόψη και 
άλλοι παράγοντες όπως αυτός της νησιωτικότητας και των δυσκολιών που παρουσιάζει 
αυτή.  

Επειδή οι αθλητικοί παράγοντες της Δωδεκανήσου πρέπει να έχουν την ίδια αφετηρία με 
τους υπολοίπους παράγοντες στην Ελλάδα κάτι το οποίο για να υλοποιηθεί θα πρέπει να 
γίνει αναπροσαρμογή και κατ εξαίρεση αύξηση της οικονομικής ενίσχυσης στα  σωματεία 
της Δωδεκανήσου.  
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